

香港灣仔告士打道39號夏慤大廈7樓706 - 707室 電話: +852 2584 3820

手機: +852 9337 4312 (Whatsapp) 傳真: +852 2584 3801

傳真: +852 2584 3801 電郵: cs@megahubhk.com

POWERT TOKER

Internal Use Only
Handled By:

Date: / /

天滙財經服務認購表格 MEGAHUB SERVICE SUBSCRIPTION FORM

多謝閣下選用天滙財經服務。

請細閱有關條款及細則並填妥此申請表格,傳真或電郵至本公司。如欲查詢詳情,請致電客戶熱線 2584 3820。

Thank you for choosing MegaHub service.

This document sets out the terms and conditions that will apply to the services we will provide you and forms the basis of your contract with us. It is important you read this document carefully. Kindly fill in the following information and return by either fax or e-mail. Should you have any enquiries, please call our

Customer Service Hotline at 2584 3820.

認購人資料 Subscriber's Information *此欄必須填寫 These fields must be completed

認購人類別* Subscriber Type	□個人 Individual □公司 Company		公司名稱 (如適用): Company Name (if applicable)				
認購人聯絡資料 Subscrib	er Contact Information						
姓氏:* Surname			名字:* First Name				
電郵地址:* Email Address			手提電話號碼:* Moblie Phone Number		(+)	(+)	
固網電話號碼: Landline Number	(+)		傳真號碼: Fax Number (+		(+)		
通訊地址: Correspondence Address							
服務計劃 Service Plan *此	欄必須填寫 These fields must be c	ompleted					
服務類型Service:*		1個月計劃1M	1個月計劃 1 Month Plan		-Months Plan	12個月計劃 12-Months Plan	
PowerTicker 網頁版 PowerTicker Web Version		□ \$380	□ \$380		\$2,166 Month)	口 \$4,560 \$4,104 (<u>\$342</u> /月Month)	
PowerTicker 下載版 PowerTicker Download Version		□ \$480	□ \$480		\$2,736 Month)	口 \$5,760 \$5,184 (<u>\$432</u> /月Month)	
PowerTicker 網頁版 + 專業分析工具# PowerTicker Web Version +Professional analysis tools#		□ \$880	□ \$880		\$4,800 Month)	口 \$10,560 \$8,640 (<u>\$720</u> /月Month)	
PowerTicker 下載版 + 專業分析工具 # PowerTicker Download Version +Professional analysis tools #		# □ \$980	□ \$980		\$5,280 Month)	口 \$11,760 \$9,360 (<u>\$780</u> /月Month)	
)資金盤路·(ii)大戶盤路·(iii)期貨盤 /sis tools include" (i)Money Flow		Flow, (iii)Futures	s Flow Pro, (iv)Po	owerTracker		
增值服務Value-Added Ser	vice						
服務類型Service:		1個月計劃1M	1個月計劃 1 Month Plan		-Months Plan	12個月計劃 12-Months Plan	
期貨深度 (只適用於PowerTicker下載版)		\$100	\$100			\$1,200	
登入名稱 Login ID (4至15個字元 只接受英文字及數位元) (4 to 15 characters, Alphabets and Numbers only)							
首選名稱:* 1st Choice			服務生效日期: Service Effective Date				
次選名稱: 2nd Choice			密碼:* Password				
付款方式 Payment Method (請選擇付款方式) (Please choose the Payment Method)							
□ 信用卡** (只接受Visa/Master信 Credit Card** Visa/Master Card only	信用卡號碼:		持卡人姓名: Cardholder Name				
	有效期: Expiry Date			人簽署: orised Signature			
□ 銀行轉賬/直接存款 Bank Transfer/ Direct De	(i) 匯豐銀行HSBC 400-849436-001 (ii) 招商永隆銀行 CMB Wing Lung Bank 020-601-004-2211-3			nk 020-601-004-2211-3			
口 支票 By Cheque	支票抬頭請寫Payable to「MegaHub Limited」或「天滙財經有限公司」						

注意事項 Precautions:

1)銀行存款或轉賬繳費: 請把存款或轉賬通知書連同此訂購表格傳真或掃描後電郵至本公司。 傳真號碼: (852) 2584-3801 電郵: cs@megahubhk.com Pay by Bank Transfer/ Direct Deposit: Please send the transfer/ deposit receipt along with this application form to us by either fax or email. Fax no.: (852) 2584-3801; Email: cs@megahubhk.com

2)若服務認購人繼續以銀行存款或轉賬繳費,請最遲於下個服務到期日前5個工作天將存款或轉賬通知書以傳真或電郵至本公司,否則服務將於服務認購期屆滿後暫停。

If the subscriber would like to continue to use bank transfer/ direct deposit to settle payment, please send the bank receipt to us at least 5 working days before the next service renewal date. Service will be terminated after the service subscription period if the payment fails without prior notice.

3)信用卡繳費: 服務認購人授權天滙財經有限公司直接經由上述提供之信用卡賬戶扣取所需服務費用,直至服務認購人另行書面通知天滙財經有限公司為止。

Pay by Credit Card: The subscriber hereby authorizes MegaHub Limited to charge all the service fees now or hereinafter due and payable to MegaHub Limited to the credit card specified above until MegaHub received written service termination from the subscriber.

4)本公司收到申請表格及存款或轉賬通知書後,將儘快處理申請,並於不多於兩個工作天內以電郵通知服務申請人。

MegaHub Limited will process the application as soon as the bank receipt is received and application result will be sent to the subscriber within 2 working days.

5)除非特別要求,本公司不會發出任何收據。服務費用及細則如有修訂,將另行通知。

MegaHub Limited will not issue receipt unless special request. Amendment of the subscription fee and terms & conditions will be notified separately.

6)終止服務:請於下個服務續期日前最少14個工作天以電郵或傳真辨理。該終止服務通知需待原有的服務認購期完結後才生效。服務認購人不可在服務認購期期間終止合約。服務認 購入已預先支付的費用概不退還。

Service Termination: The subscriber may terminate the subscription by written notice on email or fax to MegaHub Limited at least 14 working days prior to the next service renewal date. The service termination will be effective after the current service subscription is completed. The subscriber cannot terminate the subscription during the subscribed service period and all subscription fee is non-refundable.

7)如服務訂購協議中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處,應以英文版為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version of the Subscription Agreement, the English version shall prevail.

條款與細則 Terms & Condition:

1.本服務所載資料僅供參考及提供資訊用途,不構成或屬於有關任何金融產品(包括但不限於本軟件所述在香港聯合交易所有限公司及/或其他交易所上市的證券、期貨、期權、權證、 、牛熊證或其他結構性產品)的任何認購或出售要約或邀請,或任何認購或購買要約的招引。任何合約或承擔概不可以本服務或其所載資料為基礎。本服務所載資料不得視為有關買 賣任何金融產品的投資建議或推薦。

The Content contained in this service is provided for information and reference purposes only and does not constitute or form part of any offer, or invitation, to subscribe for or to sell, or solicitation of any offer to subscribe for or purchase, any financial products (include but not limited to securities, futures, options, warrants, callable bull/bear contracts or other structured products listed on The Stock Exchange of Hong Kong Limited and/or other exchange described in This Service. Nothing contained in This Service shall form the basis of any contract or commitment whatsoever. Content contained in This Service should not be considered as investment advice or any form of recommendation to purchase or sell any financial products.

2.本服務所登載的說明性價位、披露內容、價值或其他分析,其編製乃以真誠判定的假設及參數為依據。所採用的假設及參數絕非唯一可經合理挑選所得的選擇,因此不保證有關的引述、披露或分析為準確、合理或完整,亦不表示或確保任何說明性回報或績效會在將來實現。有關資料僅供參考之用,並不構成天滙財經的投資意見。

Any indicative pricing levels, disclosure materials, valuations and other analysis published in This Website have been prepared on assumptions and parameters that reflect good faith determinations. The assumptions and parameters used are not the only ones which could have reasonably been selected, and accordingly, no guarantee is given in respect of the accuracy, reasonableness or completeness of such quotations, disclosure or analysis. No representation or warranty is made that any indicative return or performance will be achieved in the future. Such information does not constitute investment advice by MegaHub and is for information purposes only.

3.天滙財經有限公司及第三方資訊供應商均竭力確保其提供之資料準確可靠,惟不保證該等資料絕對正確,亦不對由於任何資料不準確及或遺漏所引起之損失或損害,負上任何責任 (不論是民事侵權行為責任或合約責任或其他)。

MegaHub Limited ("MegaHub"), translator and third party information providers ("Source") endeavor to ensure the accuracy and reliability of the information but do not guarantee its accuracy or reliability and accept no liability (whether in tort or contract or otherwise) for any loss or damage arising from any inaccuracies or omission.

4.私隱權聲明:閣下透過此表格提供個人資料,即表示已閱讀並同意接受列於天滙財經私隱政策聲明 (https://www.megahubhk.com/privacy-policy/) 的各項條款。以上所收集的個人資料,只供天滙財經有限公司使用者提供相關服務,有關個人資料將不會未經閣下同意而向第三者披露。使用該資料作有關公司及/或其業務和香港特別行政區的法律允許或規定的用途之情況則除外。如 閣下不在空格加上【✔】號,但透過此表格提供個人資料,即表示不反對(即同意)被加入直銷名單,因此 閣下須在提供資料前小心閱讀私隱政策聲明

Privacy Policy Statement: By submitting this form, subscriber is acknowledge that you have read, understood and agree to the privacy policy statement (https://www.megahubhk.com/privacy-policy/). If you do not tick the check box but provide personal data through this form, you will be regarded as having indicated you have no objection (i.e. consent) to use your personal data for direct marketing. Hence, you have to read carefully the privacy policy statement before providing personal data.

□ 本人不同意天滙財經將本人的個人資料用作直接促銷活動	 I do not agree MegaHub to use my personal data for direct marketing.
-----------------------------	--

5.本人確認於本協議書內所提供的一切資料均為屬實及真確。本人已詳閱、明白及接受本表格的《條款及細則》及本公司網站內的《服務訂購協議》及《私隱政策聲明》,現簽署同意 並願意遵守。

I hereby confirm that all the information provided In this subscription form is true and accurate. I have read, understood, and agree to be bound by the terms herein, as well as the Subscription Agreement stated at MegaHub Limited's website.

本人確認於訂購表格內所提供的一切資料均為屬實及真確。本人已詳閱、明白及同意遵守·本表格條款及本公司網站內所列的《服務訂購協議》。 I hereby confirm that all the information provided in this Subscription Form is true and accurate. I have read, understood, and agree to be bound by the terms herein, as well as the "Subscription Agreement" stated at MegaHub's website.

認購人	簽署Subscriber	Signature:	簽署日期Date:
HID. WIZ	VAX EL OGDOOLIDOI	oignataro.	~~ H H /// D ato.

X	X

用戶調查 Optional Survey

1: 年齡組別 Age Group							
□ < 18	□ 18 - 25	□ 26 - 30	□ 31 - 40	□ 41 - 50	□ > 50		
2: 投資經驗年資(如答 Investment Experience in	2: 投資經驗年資(如答案為"沒有" 請跳到問題 5) Investment Experience in Years (Please skip to question 5 if the answer is "None")						
□ 沒有 None	□ < 1	□ 1 - 5	□ 6 - 10	□ 10 - 20	□ > 20		
3: 平均每宗交易金額 () Average Investment Amo	港幣) ount per Trade (HKD)						
□ < 50K	□ 50k - 100K	□ 100K - 200K	☐ 200K - 500K	□ 500K - 1M	□ > 1M		
4: 平均每月投資次數 Average Trade Frequency per Month							
□ < 5	□ 5 - 10	□ 10 - 20	20 - 50	□ 50 - 100	□ > 100		
5: 您是否有興趣或正在投資以下投資產品? (可選多項) Which financial instrument(s) do you trade or have interest in? (May choose more than one option)							
□ 港股 HK Stocks	□ 美股 US Stocks	□ A股 A-Share	□ 期貨 Futures	□ 期權 Options	□ 窩輪及牛熊證 Warrant & CBBC		
□ 外匯 Forex	□ 商品 Commodities	□ 債券 Bonds	□ 基金 Funds	口加密電子貨幣 Cryptocurrency	□ 交易所買賣基金 Exchange Traded Funds (ETF)		
6: 您從甚麼途徑認識天滙財經有限公司和PowerTicker這個品牌?(可選多項) Where did you hear about us or PowerTicker? (May choose more than one option)							
☐ Facebook	☐ YouTube	□ 星島日報 Sing Tao Daily	□ 頭條日報 Headline Daily	□ 搜尋引擎 Search Engines	□ 其他雜誌報紙 Other Magazine/ News		
□ 證券行 Brokage Firm	口 親戚朋友介紹 Friends and Family	□ 其他 (請列明) Others (Please Spec	cifiy)				
7: 你對PowerTicker哪些功能最感興趣?(可選多項) Which PowerTicker function(s) interest you the most? (May choose more than one option)							
口 圖表分析 Charting	□ 資金盤路 Money Flow Pro	□ 大戶盤路 Major Money Flow	口 趨勢線提示 Line Alert	□ 程式選股 PowerTracker	口期貨盤路 Futures Flow Pro		
□ 其他 (請列明) Others (Please Spec	cifiy)						